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Vážený pane předsedo vlády,

dovoluji se na Vás obrátit ve věci aktuální situace ohledně navýšení mezd řidičů v regionální 
autobusové dopravě. 

Přestože příslušná Nařízení vlády č. 336/2016 a 337/2016 Sb. reagují na výsledek jednání vlády              
se zástupci odborů a zaměstnavatelů a garantují navýšení mezd, ze stanoviska ministerstvo pro 
místní rozvoj ze dne 25. 10. 2016, které si Liberecký kraj vyžádal vyplývá, že dle stávajících 
uzavřených smluv nemůže kraj na základě požadavku dopravců upravit cenu dopravního výkonu, 
aniž by přitom jednal v rozporu se zákonem o zadávání veřejných zakázek (stanovisko viz příloha).

Po projednání v radě kraje jsem se proto svým dopisem ze 16. 11. 2016 znovu obrátil na ministryni 
pro místní rozvoj s žádostí o urychlené projednání této problematiky na úrovni vlády ČR, o zaslání 
metodiky všem krajům a informací, kdo a jak bude dojednané navýšení mezd dopravcům 
kompenzovat a jak mají kraje postupovat.

Podle mediálních informací proběhla 28. 11. 2016 Vaše další schůzka se zástupci Odborového 
svazu dopravy k řešení tohoto problému. Protože jste osobně vedl jednání v dané věci a byl 
garantem dohody o navýšení mezd, dovoluji si Vás požádat, zda byste se také osobně zasadil                    
o urychlené vyřešení vzniklé situace. Ta krajům, které mají uzavřeny původní smlouvy o závazku 
veřejné služby neumožňuje jejich změny. Pokud je platné výše zmíněné stanovisko ministerstva     
pro místní rozvoj, pak počátkem roku 2017 reálně hrozí vážné ekonomické problémy dopravních 
firem, které veřejnou autobusovou dopravu zajišťují. Tím by mohlo dojít k výraznému omezení 
dopravní obslužnosti pro obyvatele v jednotlivých krajích.

Vážený pane předsedo vlády, věřím, že s Vaším osobním přispěním se problém podaří v krátké 
době uspokojivě vyřešit tak, aby autobusová dopravní obslužnost mohla v roce 2017 bez problémů 
fungovat.

S úctou

Vážený pan
Mgr. Bohuslav Sobotka
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Úřad vlády České republiky
nábř. Edvarda. Beneše 4
118 01  Praha 1 – Malá Strana


		2016-11-30T11:01:36+0100




